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ABSTRACT

The proposed project focuses on the investigations on the hazards in textile 

enterprises namely causes & remedies.

Kinds of the hazards & Factors affecting the level were studied in three 

factories, two of them for weaving & the third one for spinning. 

Periodical medical examinations show that occupational diseases have 

remarkable presence in the chosen mills due to the low level of maintaining healthy 

environmental working atmosphere. 
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Factors are attributed to Lack of training & awareness for the worker, 

knowledge about the human right, personal protection equipment, inadequate 

ventilation & other things. The findings showed carelessness in the human health.

Results are tabulated & expressed graphically; remedies are suggested to 

keep the control of hazards in reasonable minimum proportions.

الخلصه

الخلصه

واسبابها النسيج صناعة مخاطر لمعرفة هذاالبحث دراسة اجريت

ارتفنناع فنني المننؤثرة والعوامننل المخنناطر انننواع علجها. وايضا وطرق

ت حينث الخطنر مستوي انع ثلثنة علنى الدراسنة تم سنبيل علنى مص

.  الغزل في والخرر النسيج صناعة في متخصصين اثنان المثال

V



الصننحة فريننق قبننل مننن اجريننت الننتي الطبيننة الفحوصات اثبتت

مؤشننرا ذلننك وكننان المصننانع تلننك في المهنية المراض ارتفاع المهنية

ذلننك اسننباب الخرتبننارات نتائننج رجحننت . وقد العمل بيئة لتدني واضحا

بمخاطر العاملين  لدي الكافي والتدريب الوعي توفير عدم الي التدني

الحمايننة وسننائل وجننود عدم ، النسان بحقوق المعرفة وعدم ، مهنتهم

كننل وتوضيح رصد . تم كثيرة اخرري واسباب السيئة والتهوية الشخصية

.  بالبحث ملحقة ومخططات جداول في النتائج
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